
ZELENA JAMA
Dnštvo »pokojeBcev Zdena jama je v naši KS eno najbolj ddavnih

diaštev. Med letom smo se sponujali Baših bolnih članov, katere smn
večkrat obfskaM v domovih za ostarde ali v njUiovih stanovanph ter jih
obdariK. Nsšft obškov so bii vesdi in vsi so se zahvaljevali zanje. Da-
ria je prigpevala tadi naša KS in tako dokazala, da sc čuti tudi ona
dolžaa poangati našini bolnim čbuiom.

Lani smo pripravili sedem izletov v razne kra je: na Goren jsko. Drav-
sko polje, v Istro. Savinjsko dolino, Avstrijo in Italijo. Ogledali smo si
rojstno hišo pisatelja Finžgarja. muzej v ptujskcm gradu in obiskali
Joštov mlin. kjer je bila 2. partijska konferenca, v Istri pa smoobiskali
Formo vivo, Istrske topBce in Matavunski grad s spomenikom padlim
med NOB. V Savinjskj dofini smo si ogledali jamo Pekel z lepimi kap-
niki in čudovitim slapom. Od tam smo se napotili k jezeru v Braslov-
čah.

Letos načrtujemo naslednje izlete: v Istro — ogled Opatije, Rijeke
(muzej) in Trsata (grad Frankopanov), v Kumrovec in atomske topBce.
dvodnevni izlet na Kozaro (ogled taborišča Jasenovac, Banjalukc s
spomenikom NOB in starega mestnega jedra, Gornji Šeher ob reki
Vrbas in oglcd gradiških zaporov), na Dolenjsko (Ribnica in Travna
gora), julija v Dravograd in Črno na Koroškem, avgusta v Avstrijo do
Osojskega jezera, septembra ogled partizanskega doma na Jelovici.
oktobra na Madžarsko do Blatnega jezcra, novembra in decembra-pa v
neznano na koline!

Vse infarmacije dobite v pisami DU Perčeva 22.
OSKAR JELAR

• Skupni sestanek
Svel ZK Zelena jama in sekretariat OO ZK sta sredi aprila sklicala

skupni sestanek članov, slanujočih v naši KS. Zato je bil tudi dnevni red
enolen: poleg sprolnih zadev predvsem vključevanje vseh članov ZK v
aktivno politično delo.

Dobro obiskan scstanek v spodn|i dvorani Titovega doma je odprl
sekretar sveta ZK Miro Klančar in z uvodnimi mislimi sprožil živo raz-
pnvo o več pouembiiih področjih delovanja komunistov v KS.

Ob večjem vključevanju komunistov v vse pore družbenega dogaja-
nja so navzoči sprcjeli skupno nalogo, da še bolj oživijo delegatski si-
stem, pomagajo mtadinski organizaciji in S/.DI., še posebno pa sodelu-
jejo pri delu hišne samouprave v novih razmerah po referendumu.

Sekretar OO ZK Jože Centa je ob koncu sklical sestanek članov OO
ZK Zelena jama, na kalerem so obravnavali delovanje vseh članov Z.K,
stanujočih v Zeleni jami.

• Poživiti delo mladih pohodnikov
Seja odbora <a Ijudsko obrambo in družbeno samozaščito v naši KS

je bila vsebinsko zelo bogata. Poleg soglasja s samoupravnim sporazu-
mom o varovanju objektov posebnega družbenega pomena smo
obravnavali varnostnooceno. /acelotnooceno pa nedvomnopotrebu-
jemo podatke iz tozdov, šol, zavodov in društev.

Precej besed je bilo o mladinski partizanski pohodni četi »Rado
Smole«. Kormalno ima skoraj N0 članov, ni pa dovolj aktivna. Sklep: za
njeno poživitev prevzame mentorstvo aktiv /RVS — posebno glede
idejnopolitičnega in strokovnega dela.

Relerent za LO in DS Janez Erjavec je poročal o stanju zaklonišč na
našem območju.

JAGR


